
Hodnocení soutěžního ročníku 2013-2014 – 2. KLZ - B 

(1) – Uveďte Vaše poznatky z herního průběhu Soutěžního ročníku 2013-2014. 
HKK Olomouc A - Díky zařazení Pelhřimova a Dačic do naší skupiny jsme absolvovaly delší cesty, ale je dobře, že 
se počet družstev zvýšil. Soutěžní ročník proběhl bez problémů. 
TJ Sokol Vracov - Pohodová sezona. 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Průběh bezproblémový. 
TJ Centropen Dačice - Soutěžní ročník 2013-2014 proběhl bez problémů. 
KK PSJ Jihlava - Tento ročník pro nás bohužel nebyl příliš úspěšný, skončily jsme předposlední. Některé hráčky 
nás opustily a nepodařilo se nám najít adekvátní náhradu. Často jsme „lepily“ sestavu na poslední chvíli, 
omezovala nás zranění, nemoci i studentské a pracovní vytížení některých hráček. Doufám, že do nového 
soutěžního ročníku budeme moct postavit šestičlenné družstvo a přihlásit opět 2. ligu. Postup si určitě zasloužilo 
družstvo České Třebové, které bylo suverénně nejlepší.  
TJ Sokol Luhačovice - bez problémů 
TJ Spartak Pelhřimov - Letošní ročník měl velice dobrý průběh, bez nějakých velkých problémů. 
KK Slovan Rosice - Průběh soutěže byl dramatický po celý ročník, jak na začátku, tak na konci tabulky. Kladně 
hodnotíme účast nových družstev. Gratulujeme České Třebové k zaslouženému postupu. 
KK Vyškov A - Soutěž probíhala z našeho pohledu v pořádku. 
KK Zábřeh B - Utkání lze odložit v případě startu jedné hráčky v reprezentaci, ale v případě tří nemocných hráček, 
které nemají neschopenku to nelze. To považuji za nesmysl a podnět k zamyšlení. 

(2) – Jak hodnotíte zpravodaj Vaší soutěže, Kuželkářské listy, web ČKA a kuželkářské fórum? 
HKK Olomouc A - Zpravodaj, KuLi i web hodnotíme kladně. Číst fórum je ztráta času. 
TJ Sokol Vracov - Zpravodaj dobrý, Listy neodebíráme, web je dobrý a do fóra se nezapojuji (jako ostatně 
všichni). 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Zpravodaj chválíme. Občas k nám přijede místní televize a i reportér říkal, že na 
to, že kuželky nejsou ten „top“ sport, tak máme super kvalitní zpravodaj i se statistikami. 
TJ Centropen Dačice - Kladně. 
KK PSJ Jihlava - Vše hodnotím dobře.  
TJ Sokol Luhačovice – kladně 
KK Moravská Slavia Brno - Jasná informovanost, přehledné, včasné. 
TJ Spartak Pelhřimov - Zpravodaj obsahoval velmi mnoho číselných informací – výborný přehled o všech 
výsledcích. Kuželkářské listy může na stránkách číst každý, již není nutno tisknout. 
KK Slovan Rosice - Až na pozdní zveřejňování výsledků na webu, vše v pořádku. STK by se mělo zamyslet, jak 
zajistit včasné zveřejnění aktuálních výsledků na webu, když vedoucí soutěže nemůže z pádných důvodů (v práci, 
účast na odpoledním zápase a jiné) tyto výsledky v rozumné době zveřejnit (v osm nebo deset večer je 
doopravdy dost pozdě). 
KK Vyškov A - Dobře. 
KK Zábřeh B - OK 

(3) – Jak hodnotíte rozhodčí? 
HKK Olomouc A - Docela to jde. 
TJ Sokol Vracov - Bez problému. 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Rozhodčí bezproblémoví. Výhrady k paní Soně Keprtové a jejímu rozhodování při 
našem utkání v Zábřehu. Kromě jiného má problém s „ohodnocením“ „bosých“ hodů. Udělí žlutou kartu a 
následně rezignuje na další „bosé“ hody. Žádáme, aby paní Soňa Keprtová nebyla delegována na jakékoliv naše 
utkání, za což předem děkujeme. 
TJ Centropen Dačice - Kladně až na některé výjimky. 
KK PSJ Jihlava - Rozhodčí OK, neměli jsme žádné problémy. 
TJ Sokol Luhačovice – kladně. 
KK Moravská Slavia Brno - Profesionální přístup, vstřícnost, přátelskost. 
TJ Spartak Pelhřimov - K výkonu rozhodčích nemáme připomínky, naše zápasy byly bez problémů. 
KK Slovan Rosice - Neměly jsme problém s žádným rozhodčím. Rozhodování vždy korektní. 
KK Vyškov A - Bez problémů. 
KK Zábřeh B - Vše v pořádku. 
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(4) – Jak hodnotíte kuželny, jejich přípravu či vybavení a hrací materiál? 
HKK Olomouc A - Hrajeme na pěkných a vesměs dobře připravených kuželnách. 
TJ Sokol Vracov - Kuželny výborné. 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Kuželny byly vždy připraveny odpovídajícím způsobem. 
TJ Centropen Dačice - Velice kladně, mnohem lépe než v české skupině. 
KK PSJ Jihlava - Dobře, přibývá hráček, které používají vlastní koule, v našem oddíle zatím není žádná.  
TJ Sokol Luhačovice - Nesetkaly jsme se s problémy. 
KK Moravská Slavia Brno - Na každý zápas byla každá kuželna vždy dobře připravena. 
TJ Spartak Pelhřimov - Hrály jsme letos poprvé v moravské skupině – kuželny jsou moderní, kvalitně udržované. 
KK Slovan Rosice - Při našich zápasech byly všechny kuželny řádně a včas připraveny na zápas. 
KK Vyškov A - Bez problémů. 
KK Zábřeh B - OK 

(5) – Jak hodnotíte systém MČR jednotlivců? 
HKK Olomouc A - Bylo by lepší vrátit se k verzi „bez semifinále“. 
TJ Sokol Vracov - Systém je spravedlivý. 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Semifinále zejména v kategorii žen a seniorek považujeme za problematické, 
neboť přetlak zájmu v těchto kategoriích není a také hráčskou kvalitu lze jenom těžko srovnávat s kategorií 
mužů. V kategorii seniorů to vidíme neutrálně.  
TJ Centropen Dačice - Nelíbilo se nám rozdělení na semifinále a finále, je to tahání peněz z oddílů. 
KK PSJ Jihlava - Přivítala jsem vložení semifinále v dospělých kategoriích. Pro příští ročník zvážit termín konání 
MČR dorostu – přidala bych ke stejnému termínu, jako má žactvo a ne k dospělým – z důvodu doprovodu.  
TJ Sokol Luhačovice - Většina z nás je pro předcházející systém. Pokud by se ponechal systém letošní sezóny, pak 
bychom měly připomínku ke hře na šestidráhových kuželnách a to, aby měly všichni stejné podmínky a hrálo se 
na čtyřech dráhách. 
KK Moravská Slavia Brno – Oživení, do finále MČR se při tomto systému dostanou skutečně ti nejlepší. 
TJ Spartak Pelhřimov - Myslíme, že semifinále není to pravé ořechové. 
KK Slovan Rosice - Nový systém je podle nás přínosem. Pouze je třeba zvážit pro které kategorie. Pro seniorky je 
nevhodný. 
KK Vyškov A - Dobře. Jen bylo znatelné, že byl tento systém tak trochu "šitý horkou jehlou". 
KK Zábřeh B - Nijak. 

(6) – Jak Váš oddíl splnil podmínku dorostu v KL 2013-2014? 
HKK Olomouc A - Družstvo dorostu v 1. KLD C. 
TJ Sokol Vracov - 2 družstva v KPD. 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Družstvo dorostu v lize. 
TJ Centropen Dačice - Bez problémů, měli jsme 2 družstva. 
KK PSJ Jihlava - 2 družstva v Krajském přeboru, pro příští rok plánujeme přihlásit 2 družstva do KLD, velký nárůst 
žáků v PMN. 
TJ Sokol Luhačovice - Máme vlastní dorost 
KK Moravská Slavia Brno - Splnil. 
TJ Spartak Pelhřimov - Náš oddíl má 2 družstva dorostu. 
KK Slovan Rosice - Družstvo v krajském přeboru. Takže naštěstí bez problému díky Šárce Vaverkové. 
KK Vyškov A - Družstvo v krajském přeboru. 
KK Zábřeh B - Splnil. 

(7) – Další poznatky a připomínky? 
HKK Olomouc A - V Blansku, Vracově a jiných 6tidráhových kuželnách navrhujeme hrát jen na 4 drahách. 
TJ Sokol Vracov – Ne 
TJ Lokomotiva Česká Třebová - Doporučujeme snížit počet družstev ve všech ligových soutěžích na 10 
účastnických družstev. Tento názor nepodporuje jedna hráčka družstva, která je pro zachování počtu družstev. 
TJ Centropen Dačice - Rády bychom byly příští sezónu opět v moravské skupině. 
TJ Sokol Luhačovice - Pokud by to bylo možné, aby byl začátek zápasů v Jihlavě posunut na 10:00 hodin. 
KK Moravská Slavia Brno - Nic mě nenapadá. Děkuji. 
TJ Spartak Pelhřimov - Nemáme žádné konkrétní připomínky. 
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KK Slovan Rosice - Žádné. 
KK Vyškov A - Bez připomínek. 
KK Zábřeh B - Žádné. 
 
 

 
Praha, 8. 5. 2014 
Pavel Kohlíček, vedoucí soutěže 


